

Rocuronium Bromide

【IROCU2】 Rocuronium Kabi 50mg/5mL/Vial

ATC Code : M03AC09

【IIROC】 Rocuronium Kabi 100mg/10mL/Vial

ATC Code : M03AC09

【IROCU】 Rocuronium Kabi 100mg/10mL/Vial

ATC Code : M03AC09

中文名： 羅庫諾林注射液 10 毫克/毫升 «Fresenius Kabi»

適應症： 全身麻醉的輔佐藥，以幫助支氣管內插管、提供手術需快速麻醉誘導時骨骼肌肉鬆弛狀態，加護病房中須插管及使用人工呼吸器時。

藥理分類： Neuromuscular Blocker Agent, Nondepolarizing.

用法用量： **Administration:** IV bolus, IV infusion.

Indications and dosage regimens:

- ICU paralysis (eg, use for up to 48 hours in patients with early ARDS with PaO₂/FiO₂ <150, to facilitate mechanical ventilation, or for shivering from therapeutic hypothermia):
 - ◆ Initial bolus of 0.6 to 1 mg/kg,
 - ◆ Then, continuous IV infusion of 8 to 12 mcg/kg/min (0.48 to 0.72 mg/kg/hour)
- Endotracheal intubation, surgery, or mechanical ventilation (as adjunct to general anesthesia):
 - ◆ Rapid sequence intubation: IV: 0.6 to 1.2 mg/kg
 - ◆ Tracheal intubation: IV:
 - Initial: 0.45 to 0.6 mg/kg; administration of 0.3 mg/kg may also provide optimal conditions for tracheal intubation.
 - Maintenance: 0.1 to 0.2 mg/kg; repeat as needed or a continuous infusion of 10 to 12 mcg/kg/minute (0.6 to 0.72 mg/kg/hour) only after recovery of neuromuscular function is evident; infusion rates have ranged from 4 to 16 mcg/kg/minute (0.24 to 0.96 mg/kg/hour).

不良反應： 注射部位疼痛；血壓變化。

輸注液相容性： 0.5 mg/ml 及 2.0 mg/ml 一般濃度下 rocuronium bromide 已知可與下列溶液配合：NS、D5W、D5S、無菌注射用水、Lactated Ringer's。

注意事項： 1. Rocuronium bromide 以靜脈投藥採一次注入或連續輸注方式。
2. 冷藏儲存。可於 30°C 以下 12 周。但如已由冷藏處取出，則不應再放回。不含防腐劑溶液，小瓶開啟後應馬上使用。
3. 濃度 0.5mg/ml 及 2mg/ml 下可與 NS、D5W、D5S、無菌注射用水、Lactated Ringer's 及 Haemaccel 相容。混合後應立即投予並在 24 小時內完成投藥，用剩之溶液應予丟棄。

懷孕期： 尚無對人類懷孕資料可供評估。給予孕婦本藥時，應特別小心操作。

哺乳期： 尚未知是否會分泌到人的乳汁。只有當醫師決定使用本藥之好處超過其危險性時才給予授乳中之婦女。